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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2024. gada 8. maijā. 

Attalināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, vadītājas vietniece Aija Āre, Izglītības procesu atbalsta vadītājas 

Vera Kļaviņa, Ilze Lisovska. 

 

Pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” vadītāja Aiga Āķīte.  

Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas direktore Diāna Virse. 

 

Sēdē nepiedalās – Rihards Gorkšs.  

 

Darba kārtība 

 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” attīstības plāna 2024. - 2026.gadam 

saskaņošanu;  

2. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam 

saskaņošanu;  

3. Par Baldones sākumskolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam saskaņošanu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības 

stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu;  

5. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un Latvijas  

bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu;  

6. Informatīvs - Par finansējumu biedrības "Mežnieku apkaimes attīstībai" rīkotajiem 

pasākumiem 2024. gadā. 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska,), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 
Apstiprināt komitejas 2024.gada 8. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” attīstības plāna 2024. - 2026.gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:01:50) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 17.aprīlī saņemts 

pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” vadītājas Aigas Āķītes iesniegums “Par attīstības 

plāna 2024.-2026. gadam saskaņošanu”, reģistrēts Ķekavas novada pašvaldībā ar Nr.1-

6.1/24/2372, kurā, ņemot vērā Izglītības attīstības pamatnostādņu 2021.-2027.gadam 

“Nākotnes prasmes nākotnes sabiedrībai” ietvertos mērķus un rīcības virzienus, tiek lūgts 

saskaņot iestādes attīstības plānu 2024.-2026.gadam. Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 

10.augusta noteikumu Nr.528 “Vispārējās izglītības iestāžu un profesionālās izglītības iestāžu 

pedagoģiskā procesa un eksaminācijas centru profesionālās kvalifikācijas ieguves 

organizēšanai obligāti nepieciešamā dokumentācija” 2.2.apakšpunktam, izglītības iestādes 

attīstības plānā norāda izglītības iestādes misiju, vīziju, stratēģiskos mērķus, uzdevumus, 

attīstības prioritātes un plānotos sasniedzamos rezultātus ne mazāk kā triju gadu periodam un 

to saskaņo ar izglītības iestādes dibinātāju. Iestādes attīstības plāns ir izstrādāts, ievērojot 

normatīvajos tiesību aktos noteiktās prasības. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Aiga Āķīte, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Linda 

Zaķe.  

 

Jautājumu vairāk  nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par pirmsskolas izglītības iestādes “Vāverīte” attīstības plāna 2024. - 2026.gadam 

saskaņošanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam 

saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:06:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 14.aprīlī saņemts 

Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas direktores Diānas Virses iesniegums “Par attīstības 

plāna 2024.-2026. gadam saskaņošanu”, reģistrēts Ķekavas novada pašvaldībā ar Nr.1-

6.1/24/2300, kurā, ņemot vērā Izglītības attīstības pamatnostādņu 2021.-2027.gadam 

“Nākotnes prasmes nākotnes sabiedrībai” ietvertos mērķus un rīcības virzienus, tiek lūgts 

saskaņot iestādes attīstības plānu 2024.-2026. gadam. Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 

10.augusta noteikumu Nr.528 “Vispārējās izglītības iestāžu un profesionālās izglītības iestāžu 

pedagoģiskā procesa un eksaminācijas centru profesionālās kvalifikācijas ieguves 

organizēšanai obligāti nepieciešamā dokumentācija” 3.2.apakšpunktam, izglītības iestādes 

attīstības plānā norāda izglītības iestādes misiju, vīziju, stratēģiskos mērķus, uzdevumus, 

attīstības prioritātes un plānotos sasniedzamos rezultātus, komunikācijas kanālus un metodes 

ar potenciālajiem izglītojamiem un citām institūcijām, starptautiskās sadarbības virzienus ne 

mazāk kā triju gadu periodam, un to saskaņo ar izglītības iestādes dibinātāju. Iestādes 

attīstības plāns ir izstrādāts, ievērojot normatīvajos tiesību aktos noteiktās prasības. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Diāna Virse, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk  nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam 

saskaņošanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par Baldones sākumskolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam saskaņoša 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:11:17) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 14.aprīlī saņemts 

Baldones sākumskolas direktora p.i. Diānas Virses iesniegums “Par attīstības plāna 2024.-

2026. gadam saskaņošanu”, reģistrēts Ķekavas novada pašvaldībā ar Nr.1-6.1/24/2306, kurā, 

ņemot vērā Izglītības attīstības pamatnostādņu 2021.-2027.gadam “Nākotnes prasmes 

nākotnes sabiedrībai” ietvertos mērķus un rīcības virzienus, tiek lūgts saskaņot iestādes 

attīstības plānu 2024. - 2026. gadam. Atbilstoši Ministru kabineta 2021.gada 10.augusta 

noteikumu Nr.528 “Vispārējās izglītības iestāžu un profesionālās izglītības iestāžu 

pedagoģiskā procesa un eksaminācijas centru profesionālās kvalifikācijas ieguves 

organizēšanai obligāti nepieciešamā dokumentācija” 2.2.apakšpunktam, izglītības iestādes 

attīstības plānā norāda izglītības iestādes misiju, vīziju, stratēģiskos mērķus, uzdevumus, 

attīstības prioritātes un plānotos sasniedzamos rezultātus ne mazāk kā triju gadu periodam un 

to saskaņo ar izglītības iestādes dibinātāju. Iestādes attīstības plāns ir izstrādāts, ievērojot 

normatīvajos tiesību aktos noteiktās prasības.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Diāna Virse, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk  nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Baldones sākumskolas attīstības plāna 2024. - 2026. gadam saskaņoša. 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada pašvaldības 

stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:15:00) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktā noteikta 

prasība, ka dome izvērtē uz likuma “Par pašvaldībām” normu pamata izdoto saistošo 

noteikumu atbilstību Pašvaldību likumam un izdod jaunus saistošos noteikumus atbilstoši 

Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. Uz likuma “Par pašvaldībām” pamata izdotie 

saistošie noteikumi piemērojami līdz 2024.gada 30.jūnijam. Līdz ar minēto, pieņemami jauni 

saistošie noteikumi “Par Ķekavas novada pašvaldības stipendiju piešķiršanu”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Ceļmalnieks, Ilze Lisovska.  

 

Jautājumu vairāk  nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Ķekavas novada 

pašvaldības stipendiju piešķiršanu” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 

5. Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas  bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:21:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Pamatojoties uz Ministru kabineta 2024.gada  9.aprīļa 

rīkojumu “Par apropriācijas pārdali no budžeta resora “74. Gadskārtējā valsts budžeta 

izpildes procesā pārdalāmais finansējums” programmas 17.00.00 “Finansējums Ukrainas 

civiliedzīvotāju atbalsta likumā noteikto pasākumu īstenošanai””, lai nodrošinātu atbalstu 

Ukrainas nepilngadīgajiem civiliedzīvotājiem dienas un diennakts nometņu organizēšanai, 

iesaistot ~ 4000 Ukrainas un Latvijas bērnus nometnēs, ir sniegts atbalsts 900 000 euro 

apmērā. Programmu īsteno Valsts izglītības satura centrs un pašvaldības. Nometnes tiek 

organizētas ar mērķi nodrošināt atbalstu Ukrainas bērnu un jauniešu socializācijai un 

psihoemocionālajai labbūtībai, kā arī latviešu valodas praktizēšanai un prasmju pilnveidei, 

komunicējot un sadarbojoties gan savā starpā, gan ar Latvijas bērniem un jauniešiem 

daudzveidīgās radošajās norisēs un izglītojošās aktivitātēs kultūrizglītībā, vides izglītībā, 

tehniskajā jaunradē, sportā, veselīga dzīvesveida un drošības jautājumos.  

 

Jautājumu  nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par sadarbības līguma slēgšanu par atbalsta programmas “Atbalsts Ukrainas un 

Latvijas  bērnu un jauniešu nometnēm” īstenošanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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6. Informatīvs - Par finansējumu biedrības "Mežnieku apkaimes attīstībai" rīkotajiem 

pasākumiem 2024. gadā. 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:24:00) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts iesniegumu par finansējumu 

biedrības "Mežnieku apkaimes attīstībai" rīkotajiem pasākumiem 2024. gadā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Aija Āre, Andris Ceļmalnieks, Jānis 

Zvaigzne, Māris Zelčs, Jolanta Jansone.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākamo Izglītības, kultūras un sporta komiteju, 

papildinot dokumentu kartiņu ar Izglītības, kultūras un sporta Pārvaldes atzinumu un 

Saistošajiem noteikumiem, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,   

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:04 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


